
 
Skolebestyrelsesmøde 

Resenbro Skole 
Torsdag den 25. april 2019 

Kl. 18.30 – 21.00 
Mødelokalet på 1. sal 

 
 
 

  
Mødeleder: Mia Wandall 
Referent: Jakob Kleist 
Forældrenyt: Kristoffer Pors Jakobsen 
 
Afbud: Louise Kirk Andersen, Lars Purr, Brian Borup Rasmussen  
 
 
 
 
Dagsorden 
   
   
 
1. 
18.30 – 18.40 
 

Meddelelser: 
 

a) Formanden 
-  

b) Ledelsen 
-  

c) Andre 
 

 
AB orienterede kort omkring ansættelse af 
Chris Nielsen i Hanne Schmidt Nielsens 
Stilling frem til sommer. Samt ansættelse 
af Emil Hjorth Poulsen i Chris stilling. 
 
KL orienterede omkring aflysning af 
fællesmøde d. 29. april, der kommer et 
opdateret årshjul i maj fra Silkeborg 
Kommune. 

   
 
2. 
18.40 – 18.50 

Budget 2019: 
 
Kort gennemgang af endeligt budget 
for 2019.  
Se bilag  
(O-B) 

 
Budget blev godkendt. Bestyrelsen er 
indforstået med, at der tilbageholdes 
ansættelse af 80% stilling til vi kender det 
endelige elevtal for kommende 1. årgang. 
Elevtallet er endeligt d. 5. september.  
 

 
3. 
18.50 – 19.10 

 
Ansættelsesudvalg 
 
Ansættelse af barselsvikar og en fast 
stilling. 
Se bilag 
(O-B) 

 
Der blev orienteret omkring kommende 
ansættelser: 
Bestyrelsen vil gerne stille med et medlem 
til ansættelsen, men har brug for at tjekke 
deres kalender. 
 
Tidsplanen er som følger: 
 
Ansøgningsfrist: 3. maj 
Møde ansættelsesudvalget: 6. maj 
Samtaler: 9. og 13. maj 
 
 
 
 



Ansættelsesudvalg: 
 
Jakob Kleist 
Anne Buhrkal 
Allan Poulsen 
Maria Raadved Lund 
Dorte Kvist Madsen 
 

 
4. 
19.10 – 19.30 

 
Væsentlige ændringer i 
folkeskolereformen. 
 
Betydning for skoleårets planlægning. 
(O) 

 
 
KL orienterede omkring forventede 
ændringer omkring kommende skoleår. 
Væsentlige ændringer er, at der 
planlægges med en nedsat skoledag for 
børnene i 0.- til 3. klasse. Reduktionen af 
skoledage er 2 timer og 15 minutter. 
Der blev diskuteret hvilket del af den 
understøttende undervisning, der skulle 
reduceres. 
Skolen planlægger med at 
bevægelsesbåndet fjernes og at lærerne 
skal tænke bevægelse ind i undervisningen,  
når det giver mening. 
Det er skolens vurdering, at personalet i 
indskolingen allerede nu tænker over en 
varieret undervisning og derfor vil det være 
naturligt at bevæge sig i undervisningen. 
 

 
Pause 
 

  

 
5. 
19.45 – 20.00 
 

AULA fra sommerferien: 
 
Gennemgang af kommunikations 
politikker. 
Indfasning af ny platform AULA fra 
sommerferien. 
(O-D-B) 

 
 
Kl gennemlæser og retter 
kommunikationspolitikkerne til, så de 
passer med AULA. Der skal præciseres at 
lærerne skal benytte telefonsamtaler til 
vigtige information omkring elevernes 
trivsel og faglige niveau. Lærerne skal 
skrive i AULA, at de ønsker en 
telefonsamtale, hvis der ikke er andre 
aftaler i klassen. 
 

 
6. 
20.00 – 20.30 

 
 
Elever med særlig behov 
 
Mulighed for at arbejde med ”base” i 
perioder. 
(D) 

 
 

 
Skolen har haft elever med særlige behov. 
Hvordan gør vi det? Kan vi samle timerne 
så der er mulighed for at lave fleksible hold 
i nogen af timerne. Der er et krav om at 
timerne bliver brugt i relation til eleverne, 
der er tildelt timerne, men ikke at det 
kommer andre børn til gode. 
 
Kan man tænk det smartere. 
 
Input fra bestyrelsen: 
 
Det må ikke blive en skraldespand.  

- Der skal være en ramme og en 
fagligt/socialt målsætning. 

 



- Hvordan tænker vi det i forhold til 
børn på forskellige årgange. 
 

- Fungerer godt i projektugerne, skal 
vi bruge erfaringerne fra det.  
 

- Vigtigt at der tages hensyn til de 
børn har fået tildel timerne. 
 

- Passe på ikke at få udvandet 
timerne. 
 

- Alt med fornuft.  
 

- Bare om at udnytte timere bedst 
muligt.  
 

- Lav et skriv om hvordan man 
bruger timerne. 
 

- Der ligger handleplaner på de børn 
der får støtte, de handleplaner skal 
man sørge for bliver overholdt.  
 

- Vil det også være bedst for det 
enkelte barn.  
 

- Vigtigt at man ikke ekskluderer 
eleverne, hvordan sikre vi det ikke 
sker? 
 

- Tal med Langsøskolen omkring 
erfaringer for det 
specialpædagogiske områder. 
 

 
 

 
7. 
20.30 – 20.40  
 

 
 
Opsamling: Fællesmøde i det 
forpligtende samarbejde d. 20. 
marts 2019 
 
Hvorfor hør min ikke omkring tidligere 
elever, hvordan holder vi hånd i 
hanke med vores tidligere elevers 
oplevelser. 
 
Fint at informerer mere.  
 
 
(D) 

 
Overordnet et godt fællesmøde.  
 
- Fik det indtryk, at vi ved, hvad de laver 
på Langsøskolen. Men der mangler noget 
information.  
 
Godt at mødes, det giver god mening at 
mødes. Rigtig godt med mødet. 
Det giver en bedre forståelse for skolen, 
især når det er Voel, Resenbro Skole og 
Voel mødes. 
 
Hvis man skal tale nogle ting op giver det 
god mening. 
 
Der skal sendes opsamling ud fra mødet. 
 
Godt med information omkring 
Langsøskolen tidligt.  
 
Hvorfor hører man ikke omkring tidligere 
elever, hvordan holder vi hånd i hanke med 
vores tidligere elevers oplevelser. 



 
Fint at informeremere.  
 

 
8. 
 

 
Kor? 
 
(D) 

 
- Skal ikke være et kristenkor, men 

støtter op omkring det at lave et 
kor. Alle skal have mulighed for at 
deltage.  
 
Skal passe på ikke at udvande det 
kirkekor, der allerede er der. 

- Kan man evt. lave et samarbejde 
med Voel.  

- Stor forskel på at gå til den ene 
form for kor. 
Opmærksom på problematikken.  

 
9. 
20.45 – 21.00 

 
Evt. 
 
 

 
- Skal vi til at presse på i forholde til 

lokaler fremadrettet.  
 

- Hvordan ser det ud med kys og 
farvel zone på den store 
parkeringsplads? Lars deltog ikke 
på mødet, så den er skudt til hjørne  

 
Blæsevejr, skolen tager en snak med Frank 
omkring tømning af skraldespande, så der 
ikke ligger skrald rundt omkring. 

   
 

O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

 

Møderække for skolebestyrelsen: 
 
 
 
(Mandag, den 29/4 2019 fælleskommunalt temamøde er aflyst, der kommer en nyt årshjul i august) 
Mandag, den 20/5 2019 
Tirsdag, den 18/6 2019 
 
Som udgangspunkt ligger møderne fra kl. 18.30 – 21.00. 
 
Forældrenyt: 25/4: Kristoffer Pors Jakobsen 
  20/5: Lars Bo Purr 
  18/6: Dan Borup Aaes Højer 
 
 
 
Til senere møder: 
Forældreinddragelse omkring skolehjem, taget op på mødet d. 19/2. 
  
Hvordan kan man som bestyrelse kvalitetssikre vores principper, evt. fokusgruppeinterview eller 
forældremøder.  
 

 


